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Vraag 1 

Graag reactie van de portefeuille houder op de toelichting vanuit DB met betrekking tot de evaluatie 

APV. 

 

Toelichting 

Enige tijd geleden heb ik een vraag gesteld over de evaluatie van de APV Ik kreeg als antwoord dit is al 

gedaan in september 2022 toen is er in de APV wat toegevoegd. 

Het komt mij wat vreemd over dat dit een evaluatie is geweest. 

Er is afgesproken dat de APV geëvalueerd zou worden o.a. hoe het met de dorpshuizen , horeca en 

vergunningen van evenementen zou gaan Wij als fractie van Dorpsbelangen verwachten dat de 

evaluatie toch in 2023 plaats vindt, dit om te zien waar eventueel de knelpunten liggen. 

 

Antwoord 

Naar aanleiding van uw vraag van 30 mei jl. in relatie tot de evaluatie van de APV, schets ik 

onderstaand het proces met betrekking tot de evaluatie van de APV en beantwoord ik uw vragen. 

 

Uitgangspunt herziening APV 

Voor de herziening van de APV geldt dat een aantal aspecten meegenomen worden, waarvan de 

modelverordening van de VNG voor het onder 1 opgenomen een goede basis biedt: 

1. Jaarlijkse aanpassingen op basis van nieuwe wet -en regelgeving en actualiteiten (zoals 

invoering omgevingswet). 

2. De wenselijkheden / knelpunten vanuit de uitvoering (in de uitvoering kan blijken dat een regel 

bijvoorbeeld minder goed uitvoerbaar blijkt). 

3. Bestuurlijke wensen (komen vaak grotendeels overeen met het onder 2 genoemde). 

 

Bestuurlijke wensen 

De bestuurlijke wensen zijn opgenomen in het Coalitieakkoord 2022-2026. Hierin is aangegeven dat er 

aandacht moet zijn voor dorpshuizen en MFC’s en er moet gewerkt worden aan een gezonde 

exploitatie van dorpshuizen en MFC’s, eventueel met uitbreiding van activiteiten. 

Nog meer specifiek staat er (blz 15): 

 

In de herziening van de APV maken we mogelijk dat: 

o er meer ruimte komt voor horecaterrassen, qua grootte en seizoenen; 

o de openingstijden van dorpshuizen en horeca in de kernen worden verruimd; 

o flitsvergunningen en meerjarige vergunningen voor evenementen mogelijk zijn voor jaarlijks 

terugkerende activiteiten /evenementen; 
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o de Bibob-procedure voor maatschappelijke en culturele exploitanten wordt versneld; 

o er komen (structurele, aangewezen) uitwijklocaties voor standplaatsen/markten wanneer zij plaats 

moeten maken voor anderen, bijvoorbeeld tijdens evenementen. 

 

Vertaling bestuurlijke wensen in de APV 

De bovengenoemde aspecten zijn onderdelen van afzonderlijke beleidsstukken/projecten, 

geformuleerd als concreet resultaat. In het herzien/opstellen van beleid /het project wordt altijd 

bekeken hoe het gewenste resultaat zo efficiënt mogelijk kan worden bereikt binnen de kaders waarin 

we het werk verrichten. Dit zou kunnen leiden tot een andere aanpak met in achtneming van de 

gewenste output. Deze onderwerpen lopen niet parallel aan de jaarlijkse herziening van de APV. 

De prioritering hangt samen met de beschikbare capaciteit. Nadat het projectresultaat is bereikt en 

vertaling in de APV nodig is, zal dit tussentijds plaatsvinden en hoeft niet gewacht te worden op de 

jaarlijkse aanpassing van de APV. 

 

We houden u actief op de hoogte van de stand van zaken 

Door periodieke de stand van zaken van het coalitie-uitvoeringsprogramma actief met u te delen, 

wordt u nader geïnformeerd over de stand van zaken in relatie tot (minimaal) de in het coalitieakkoord 

opgenomen onderwerpen. 
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